



## تعميم GACA Circular

**To:** Air Operators and their agents operating to the Kingdom of Saudi Arabia's airports.

إلى: شركات الطيران ووكلائهم الناقلين إلى مطارات المملكة العربية السعودية.

**Subject:** Ensure the validity of the Hajj and Umrah visa issued electronically (E-VISA) by the Ministry of Foreign Affairs at the check in counters.

**الموضوع:** التأكد من صحة وسريان تأشيرة الحج والعمرة الصادرة إلكترونياً (E-VISA) من وزارة الخارجية عند كاونترات إنهاء إجراءات السفر.

**Reference:**

Letter of His Excellency the Minister of Foreign Affairs No. 001-40-210332 dated on 26/08/1440 AH.

**المرجع:** خطاب معالي وزير الخارجية رقم ٠٠١-٤٠-٢١٠٣٣٢ بتاريخ ١٤٤٠/٠٨/٢٦ هـ.

**Background:**

The new procedures for issuance the Hajj & Umrah visas electronically (E-VISA) without the need to submit the passport. with immediately activation in all countries.

**نبذة:** الاجراءات الجديدة لإصدار تأشيرات الحج والعمرة إلكترونياً دون الحاجة إلى احضار جواز السفر، على أن يكون التطبيق فوري في جميع الدول.

**Instructions:**

Make sure the validity of the duration of the Hajj & Umrah visa issued electronically (E-VISA) should be verified through the link below.

**التعليمات:** ضرورة التحقق من صحة وسريان مدة تأشيرة الحج والعمرة الصادرة إلكترونياً (E-VISA) من خلال الرابط أدناه.

<http://visa.mofa.gov.sa/visaservices/searchvisa>

And the air operators or their agents who violate these instructions will be subject to legal actions.

وشركات الطيران الناقله او وكلائهم الذين لم يطبقوا هذه التعليمات سيخضعون للإجراءات القانونية.

**Attachment(s):** Nil.

المرفقات: لا توجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي  
A.P of the President of General Authority of Civil Aviation  
for Economic Policies and Air Transport

محمد بن عبيد العتيبي

Mohammad O. Al-Otaibi